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Kasserers beretning for regnskapsåret 2016 

Årets overskudd ble på nesten kr 55.000,- 

Det har vært et år med store beløp inn og ut i forbindelse med prosjektering av nye bakker. Gunnar & 

co har jobba mye med dette prosjektet, og jobber videre med finansiering til nye profiler og 

plastlegging av småbakkene. Dette prosjektet holder jeg utenom budsjettet for drift av klubben, da 

de har et eget budsjett for dette prosjektet. Budsjettposten finansinntekter (både for 2016 og 2017) 

er derfor mye lavere enn beløpet vi har fått i 2016 

Roger & co har lagt ned mange timers dugnadsarbeid, og fått inn nesten kr 20.000,- i kassa. 

Roger har også skaffa oss betaling for en del metallskrot, og Magnar har forært oss flaskepant-

inntekter. Til sammen har disse gitt oss inntekter på nesten kr 9.000,- under posten andre inntekter. 

Antenneleie for 2016 ble ikke fakturert før i januar i år. Salgsinntektene er derfor en del lavere enn 

budsjettert. Dette fører til at salgsinntektene for 2017 blir høyere enn i år. 

Pengene Roger skaffa oss i 2016 har han fått lov til å bruke i 2017. Da valgte han å bruke dem på 

materiell for å pusse opp klubbhuset. Budsjetterte vedlikeholdskostnader for 2017 er derfor litt 

høyere enn i 2016. 

Jeg har i år brukt mye tid på å finne ut av formler og koblinger i regnskapsprogrammet vårt for å 

tilpasse programmet til vårt bruk. Programmet er et låst regneark, og jeg har gjort endringer for at 

det skal være enkelt for nye kasserere å sette seg inn i. 
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